
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 08.01.2024, Manglerud skole 

Antall deltakere: 25 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 

Dagsorden 
1. Velkommen og godkjenning av referat fra forrige møte 

2. Rektor informerer 

3. Økonomistatus FAU 

4. Innmeldte saker 

a. Skolehagegruppa informerer om planene for bedre tilrettelegging av skolehagen 

5. Eventuelt  

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene – ikke gjennomgått i møtet 

7. Gruppene jobber separat 

 
Saker: 
1. Velkommen og godkjenning av referat fra forrige møte 
Referat fra forrige FAU-møte 13.11.2023 blir ettersendt. 

2. Rektor informerer 

Midler til anti-mobbing tiltak 

- Rektor kaller inn til møte med elevrådet, foreldrerepresentanter fra FAU og skolen. 

- FAU-leder gir beskjed om hvem fra FAU som deltar.  

Foreldremøter  
- Planen for foreldremøter er at foreldremøtet på høsten starter med en fellesdel i aulaen 

først. 

- For noen trinn er det naturlig at foreldremøtet på våren også starter med en fellesdel. Dette 

er aktuelt for de trinnene som skal bytte klasser, informasjon om eksamen og lignende. 

- Det er lærerne som styrer foreldremøtets innhold og organisering, men skolens ledelse 

kommer med innspill til hva som skal tas opp på hvilke trinn. Rektor understreket at det ikke 

er frivillig for den enkelte lærer å velge å avholde foreldremøte eller ikke.  

17. mai: 

- Rektor ønsker at skolen skal ta banen i år fordi da unngår man mulige problemer med busser 

som ikke kommer. Ulempen er at det blir mer gåing. Om skolen skal ta banen, vil skolen 

planlegge avfart slik at vi ikke tar samme avgang som andre skoler langs den samme t-

banelinjen. Henting av barn blir fremdeles i sentrum slik som tidligere år.  

- Beslutning: FAU diskuterer spørsmålet og gir tilbakemelding til rektor. 

Januar – budsjett og strategisk plan 

- Budsjett: rammene er litt større, og merforbruket er ytterligere begrenset. 

- Skolens strategiske plan: skolens driftsstyre vedtar denne. 



o Den strategiske planen handler om at skolen skal velge ut noe alle skal jobbe med og 

skolen skal ha fokus på, ikke gi en oversikt over alt skolen holder på med. 

o Skolen har valgt å fokusere på lesing fordi leseferdighetene går ned både på 

Manglerud skole og generelt i Norge.  

▪ Skolen skal jobbe systematisk med leseforståelse for å gi elevene gode 

strategier, mestre dette, glede av å lese. Handler om å spisse tiltakene og å 

jobbe på samme måten på hele skolen. Strategier for før lesing, under lesing 

og etter lesing. Starter først med tiltak til førfasen. 

▪ SMART-målene: skolen har brutt dette ned til trygg, robust, omsorgsfull, 

robust.  

Skoleturer og dugnadsarbeid 

- Skolen har ikke fått reviderte retningslinjer fra Utdanningsetaten ennå.  

- Dugnad er fremdeles lov, men det skal være frivillig.   

- 9. trinn planlegger og reiser som tidligere. Skolen har avtalt med Abildsø skole at 9. trinn der 

også reiser slik at det blir likebehandling.  

- Det er fremdeles uklart om 8. trinn kan reise og hva slags tur det eventuelt skal bli. De må 

avvente de reviderte retningslinjene.  

Skjerm i lunsjen – innspill i møtet 

- Skolen har ikke en streng policy på bruk av skjerm i klasserommet under lunsjen.  

- Rektor hører hvordan de ulike avdelingene praktiserer dette.  

7. trinn – overgang til 8. trinn – innmeldt spørsmål 

Dagens 7. trinn skal ikke slås sammen til to klasser når de starter på 8. trinn. Manglerud skole er en 

3-parallell skole på ungdomstrinnet. 7. trinn skal, som vanlig, bytte klasser før de starter i 8. trinn.  

3. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan Nilsen informerte om bevegelser siden sist møte.  

 

4. Innmeldte saker 

Skolehagegruppa informerer om planene for bedre tilrettelegging av skolehagen  

- Har mottatt 210 000 kr fra Sparebankstiftelsen til bedre tilrettelegging i skolehagen.  

- Tiltakene må gjennomføres innen august i år. En ekstern entreprenør skal gjøre jobben.  



- Planen er å tilrettelegge for rullestol inn til og inn i bålhuset, sette opp rullestolvennlige 

bord, og tilrettelegge for tilkomst for rullestol til bedene.  

5. Eventuelt  

17. mai – diskusjon om skolen skal ta t-banen 

- Vedtak: FAU har ikke motforestillinger mot at skolen tar t-bane til 17. mai toget i sentrum. 

- FAU-leder melder tilbake til rektor. 

Doene: lys og renhold – meldt inn av 2. trinn 
- Mange elever kvier seg for å gå på do fordi de er redde for å bli låst inn og fordi dørene er 

tunge.  

- Dette er også et problem på IC, i tillegg til at det ofte er tomt for papir, såpe og er dårlig 

renhold.  

- IC-doene får også større bruk fordi 5.-7. får beskjed om å gå på do på IC når de er i 

friminuttet.  

o Er skolen klar over dette og har tilpasset renholdet til bruken? 

o FAU-leder følger opp med rektor 

o FAU melder saken inn til elevrådet. 

Tema på FAU-møtene 
FAU-styret med FAU-representantene gi beskjed om det er tema de ønsker at FAU skal se spesielt på 

og rektor skal informere om eller ta med seg andre fra skolen.  

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene – ikke gjennomgått i møtet 

AKS 

Lite nytt fra Aks-gruppen. 

Natteravn 

Det er ikke så mye nytt fra natteravnene, men vi har god oppslutning og vi har hatt natteravner ute 

alle kveldene vi har satt opp. Noen klasser mangler fortsatt natteravner på endel fremtidige datoer, 

vi oppfordrer alle det gjelder til å jobbe med rekruttering i klassen sin.  

Etter møtet snakket vi med arbeidsgruppen for skoleball og vitnemålsutdeling om natteravn på 

skoleballet 15. Februar. 

Det har vært møte for Natteravnene i Østensjø bydel (arrangert av Salto-koordinator) hvor 

representanter fra natteravngruppene fra de forskjellige skolene samt forebyggende politi og 

utekontaktene deltok. Monica deltok fra Manglerud, det er nyttig å høre hvordan natteravning 

arrangeres på de ulike skolene. 

Skolemiljø og pedagogikk 

Gruppa har fortsatt undersøkelser for mulige eksterne bidrag inn til skolen for forebygging av 

mobbing. Tanken er at tildelte midler kan brukes på dette. Dog er det viktig å komme i dialog med 

skolen for å se om vi skal gjøre noe i felleskap med skolen v/elevrådet. Gruppa har bedt om møte 

med rektor, avventer tilbakemelding. Gruppa har også sendt forespørsel om å få informasjon fra 

skolen på plan for å bli en dysleksivennlig skole etter at gruppa først tok opp tema med tidligere 

rektor i september 2022.  

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

Ingen oppdatering. 



Skolehagen 

Det har ikke skjedd så mye i selve skolehagen siden sist møte, av naturlige grunner, men den store 

nyheten er tildeling av midler fra Sparebankstiftelsen for å gjøre skolehagen mer tilgjengelig - mer 

informasjon om dette på møtet. Vi har fått vite at det finnes oppkobling til strøm, og et 

vanningssystem, så nå må vi få hjelp fra skolen til å få disse i drift igjen. Vi planlegger vårens arbeid i 

hagen, og parallelt også arbeidet med universell utforming som skal gjennomføres før sommeren.  

Ellers vil vi oppfordre alle til å spre informasjon om vårens samlinger i skolehagen: 

− Uke 10: Torsdag 7. mars og søndag 10. mars (Beskjæring) 

− Uke 16: Torsdag 18. april og søndag 21.april. 

− Uke 18: Torsdag 2. mai og søndag 5. mai. 

 

Kjempefint om dere også formidler til klassene deres at det går an å melde seg inn i skolehagens 

facebook-gruppe - i tillegg til oversikt over de planlagte samlingene legges det der også ut 

informasjon om "spontansamlinger" og annet. Her er lenken:  

https://www.facebook.com/groups/skolehagen 

 

17. mai 
Fra 17. mai gruppa er det ikke så mye nytt, vi sender ut infobrev til alle foreldre straks, ellers er vi i 

gang med planlegging og organisering. 

Skoleball og vitnemålsutdeling 

Ingen oppdatering. 

7. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 


